
Skolebestyrelsesmøde 22. nov. 2022 

 

Deltagere: Jonas, Anne B, Mads, GF, JAS, 
TBK 

 

Godkendelse af dagsorden. 
- Godkende dagsorden 
- Godkende referat 
- Kommunikation til Aula 

- Dagsorden og referat godkendt 
- Mads skriver kommunikation til AULA, 

som JAS sender ud. 

Beslutningsgrundlag med henblik på 
prioriteringer: 
 
Vikarmodel 
Lejrskoler 
Skolens fysiske rammer 
 
Herunder med deltagelse af Lone Tolstrup og 
Dorthe Ruby Henriksen (faglige vejledere, 
mangeårige klasselærere og forælder). 
 

JAS:  
Den interne vikarmodel harmoniseres, således  
modellen især retter sig mod kendt fravær. 
Lejrskoler prioriteres anderledes, således 
skolen ikke bruger nær de samme økonomiske 
ressourcer hertil. De nye prioriteringer i 
budgettet fokuseres til brug i skolens hverdag.   
Det betyder flere ressourcer til faglige 
vejledere, inklusionsvejledere og 
ressourcevoksne, og deraf en systematisk 
stilladsering af vores læringsmiljøer. Bedre 
læringsmiljøer, fagligt fokus, bedre vilkår for at 
lykkes med vores læringsfællesskaber af alle 
vores Rosenvangbørn.  
 
Bestyrelsen nævner vigtigheden af at der 
kommer en målrettet kommunikation omkring, 
hvad vi positivt får, når vi skærer noget andet 
fra.  
 
Rosenvangskolen er den skole i Århus, der 
bruger flest ressourcer på vikardækning og 
lejrskoler.  
 

Digital dannelse  
    
Drøftelse og gennemgang af politik for digital 
dannelse 

- Mobiltelefon 

- Digital dannelse – et fælles fokus fra 

forældre og skole 

 

Kan vi skabe en politik/retningslinje som 
tilgodeser de børn vi har i hhv. indskoling, 
mellemtrin og udskoling? Altså hvordan vil vi 
arbejde med den digitale dannelse på de 
forskellige trin, så det går hånd i hånd med 
fællesskabet. Der er noget trygt i rammerne er 
sat for medarbejder og børn.  
 
Flere medarbejdere efterspørger en 
retningslinje omkring det. 
 
Bestyrelsen skal forholde sig til, hvordan 
chromebooks bruges i sfo´en.  
 
I enden af beslutningen omkring vores princip, 
vil vi gerne invitere klubbens 
forældrebestyrelse/brugerråd ind til et 
samarbejde og en vidensdeling om digital 
dannelse.  



 
12. december er mobilpolitik sat på 
lærermødet. Skolebestyrelsen nedsætter et 
udvalg, som arbejder med digital dannelse, 
mobilpolitik og teknologiforståelse som princip. 
JAS og Anne B vil gerne deltage i udvalget. 
 
På bestyrelsesmødet i januar nedsættes det 
endelige udvalg.  
 
 

Evaluering af fagdage og orientering  Udskydes til januar 

Orientering 

 

- Kort nyt fra ledelsen  
- Skolen har brugt noget af overskuddet 

fra sensommermarkedet til at købe 5 
bannere, som kan hænge synligt i 
uderummet.  

- Tilbud er givet på et skur under 
overhænget ved Mælkebøtten, som 
kan rumme ting til 
sensommermarkedet.  

- Administrationen laves om plus et par 
mødelokaler i kælderen.  

 

 


